
Programrådsmøte 30.august 
 
Til stede: Espen Andersen, Stein Gjessing, Kristin Broch Eliassen, Truls Erikson, Julie Eldøy,  Eivind 
Grønlund, Bendik  Bygstad 
 
Fravær: Siri Moe Jensen 
 
  
 

1. Referat fra forrige møte (14.juni) 
 
OK. 
 
  
 

2. Oppstart nytt kull 
 
Oppstarten har generelt gått bra. Men to problemer: 
 
- Kompendiet i INEV1800 Økonomi var ikke klart ved studiestart 
 
- Kommunikasjonen med de tre eksterne foreleserne fungerte ikke godt nok ifm. 
undervisningsplanleggingen, og tid/sted for forelesninger måtte endres. 
 
Begge deler er nå løst. 
 
  
 
Det er tatt opp relativt mange studenter som allerede har en avsluttet utdanning. Kan det gjøres noe 
for å gi denne gruppen et enklere/bedre tilbud? 
 
  
 

3. Utveksling. 
 
Flere studenter er interessert i SIngapore. UiO har avtale med National University of Singapore, og 
Mat.nat har avtale med Nanyang Technological University. Begge tar i mot Bachelorstudenter på 
utveksling. Beslutning: Programrådet tror NUS er mest interessant, og forsøker å opprette en direkte 
kontakt der. Bendik og Kristin følger opp dette. Espen avventer svar fra sin kontakt på MIT. Stein 
undersøker mulighetene Business School på San Jose University, som har et godt tilbud innen CS. 
 
  
 

4. Utvikling av Masterstudium. 
 
Masterstudiet skal utvikles i løpet av høsten. 
 
Ragnhild Runde har bedt om det gjøres i to trinn. 



 
- Digitaliserings-gruppen ved IFI gir innspill på profil av studiet. Margunn Aanestad koordinerer dette. 
Bendik lager et notat til møtet. 
 
- Det oppnevnes en arbeidsgruppe som utarbeider forslag til studieprogram. 
 
  
 
Saken vil bli behandlet i hvert møte i Programrådet i høst. Noen innledende synspunkter: 
 
Espen: Viktig å beholde ledelses- og entreprenørskapsperspektivet. Disse kandidatene skal være 
ledere av digitalisering i bedriftene. Se på MITs satsing. 
 
Julie: Valgfrihet er viktig for studentene. 
 
Stein: Foreslår lang Masteroppgave, 30 sp kjerneemner, og 30 sp valgfritt. 
 
Truls: Entreprenørskaps-Masteren bør være et godt utgangspunkt. 
 
Bendik: Utfordringen blir å bli enige om en faglig kjerne, knyttet opp til forskningsmijø på IFI. 
 
  
 
Programrådet ønsker å bidra i utviklingsarbeidet. Vi vil også trekke inn Silvija Seres, som er Ekstern 
programrådgiver. 
 
  
 

5. Tilbakemelding etter eksamen i INEC1810 Markedsføring (Julie) 
 
Studentene var ikke fornøyd med formatet på tilbakemeldingene på skriftlig eksamen. 
 
  
 

6. Møteplan 
 
Det planlegges følgende møter i høst: 
 
4.okt. 
 
8.nov. 
 
13.des. 
 
  
 
Neste møte blir torsdag 4.oktober kl 9-10. 
 
  
 


